

马来西亚建筑师砂拉越分会

2017年砂建筑贸易展主办

彩色及绘画比赛

为了促进年轻人和儿童间之情谊、交流、观摩提升彩色及绘画水平；提升本土建筑认知度和对古建筑物恢复的意识；激励年轻人和儿童意识到周围环境和环境友好；建立文化与建筑之间关系的认识，马来西亚建筑师砂拉越分会**2017**年砂建筑贸易展将于**2017**年**3**月**26**日（星期日）主办彩色与绘画比赛。

主办单位敬请所有参赛者积极响应。报名表格可向以下索取处索取或直接网站报名：

1. 马来西亚建筑师砂拉越分会执行秘书：**082 - 457 182**
2. 马来西亚建筑师砂拉越分会网站：<http://pamsc.org.my/>
3. **2017**年建筑贸易展网站：<http://www.bts.com.my/>

所有填妥表格可直接传真至：

1. **082 - 451 180**

或交到索取表格处。报名截止日期**2017**年**3**月**1**日（星期三）。

如有任何疑问，可联络以下负责人：

1. 马来西亚建筑师砂拉越分会执行秘书：**082 - 457 182**

彩色及绘画比赛细则：

- 1. 参加资格：**免报名费，凡是有报名都可参加至额满为止（谢绝现场报名）
- 2. 日期：**2017年3月26日（星期日）
- 3. 时间：**8.30am 至 10.00am
- 4. 地点：**BCCK（古晋婆罗洲会展中心）
- 5. 报到时间：**8.15am，迟到者，本单位将不给予多余的时间完成作品。
- 6. 画具：**参赛者必须各自携带彩色（唯禁止使用水彩）与绘画画具及所需之用具出席参赛。主办单位将免费提供绘画纸张。
- 7. 内容：**关系到建筑物与古建筑。
- 8. 组别：****第一组** - 小学一年级至三年级（彩色）
第二组 - 小学四年级至六年级（绘画及彩色）
- 9. 奖励：**
第一组：冠军：RM200.00，亚军：RM150.00，季军：RM100.00，
优秀奖：RM50.00（8份）
第二组：冠军：RM300.00，亚军：RM200.00，季军：RM150.00，
优秀奖：RM80.00（8份）
- 10. 截止日期：**2017年3月1日（星期三）
- 11. 裁决：**当天公布成绩。裁判团的裁决，将是最后之成绩，任何人都不得有异议。
- 12. 本简则如有未尽完善之处，**主办单位将有权增删。

PERTUBUHAN ARKITEK MALAYSIA SARAWAK CHAPTER (PAMSC) &
BUILDING TRADE SHOW (BTS) 2017

COLOURING & DRAWING COMPETITION

To tap in with BTS 2017 programme, PAMSC is privilege to organize an-situ colouring and drawing competition at BCCK for the primary students. The intention of this competition is to inspire and to create children awareness in our built environment especially those with historical significances.

The terms and conditions are stated as the followings:

1. PAM Sarawak Chapter Executive Secretary: 082 – 457 182
2. PAM Sarawak Chapter Website: <http://pamsc.org.my/>
3. BTS 2017 Website: <http://www.bts.com.my/>

All completed forms can be faxed directly to:

1. 082 – 451 180

Or send to PAM Sarawak Chapter. Closing date of registration 1 March 2017 (Wednesday)

Please contact the following person in charge if you have any questions:

1. PAM Sarawak Chapter Executive Secretary:
082 – 457 182

Rules & Regulation Colouring & Drawing Competition:

1. Qualification: Registration Free, until the slots are full
(must be pre-registered, strictly no walk in)
2. Date: 26 March 2017 (Sunday)
3. Time: 8.30am to 10.00am
4. Venue: Borneo Convention Centre Kuching (BCCCK)
5. Registration Time: 8.15am, if late, organizer will not give extra time to complete the works.
6. Painting: Participants must carry their own color (Use of watercolor is prohibited) painting and appliances required attendance entry. Organizers will provide free painting paper.
7. Content: Related between architecture and ancient architecture.
8. Group: Group 1 – Primary 1 – 3 (Colouring)
Group 2 – Primary 4 - 6 (Drawing & Colouring)
9. Prize:
Group 1: 1st Prize (RM200.00), 2nd Prize (RM150.00),
3rd Prize (RM100.00), Commendable (RM50.00 x 8)
Group 2: 1st Prize (RM300.00), 2nd Prize (RM200.00),
3rd Prize (RM150.00), Commendable (RM80.00 x 8)
10. Closing Date: 1 March 2017 (Wednesday)
11. Adjudication: Result and prizes will be announce and given in the same day and same venue at 11.15am. The ruling of the panel shall be the final result, and no one shall have any objection
12. The organizer reserves the right to make alterations for the rules and regulation for the best interests of the event.